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Abstract (en)
An intake device for an internal combustion engine (7) is arranged on the frame of a vehicle, especially a two-wheel vehicle, so that it can oscillate.
In order to save both material and space, a frame tube (1) of the vehicle or a tube rigidly fixed to the vehicle frame is designed as intake pipe, which
is elastically connected to the other parts (3, 5) of the intake device or to the internal combustion engine (7) itself, for example by way of a bellows-
like sleeve (2, 6). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Ansaugvorrichtung für eine Brennkraftmaschine (7) ist am Rahmen eines Fahrzeuges, insbesondere eines Zweirades, schwingungsfähig
angeordnet. Um eine Material- und Raumeinsparung zu erzielen, ist ein Rahmenrohr (1) des Fahrzeuges oder ein am Fahrzeugrahmen starr
befestigtes Rohr als Ansaugrohr ausgebildet, das mit den übrigen Teilen (3, 5) der Ansaugvorrichtung bzw. der Brennkraftmaschine (7) selbst
elastisch flexibel, z. B. über eine balgartige Muffe (2, 6), in Verbindung steht. <IMAGE>
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